
DVIRAČIŲ SPORTO TRENERIŲ SUSIRINKIMAS 

2018 m. gegužės 22 d., Kaunas 

PROTOKOLAS 

Dalyvavo 20 trenerių: Vaclovas Šiugždinis, Artūras Šiugždinis, Vladimiras Kolesnikovas, Kęstutis 
Norvaišas, Aleksandras Mitunevičius, Stasys Paštuolis, Gediminas Kastanauskas, Alvydas 

Surgautas, Raimonda Čerkauskaitė, Viktoras Biga, Šarūnas Pacevičius, Martynas Maniušis, 

Vytautas Juknevičius, Milda Galdikaitė – Mikašauskienė, Kęstutis Česaitis, Artūras Žemaitaitis, 
Algirdas Virbickas, Algimantas Buividas, Gintautas Volungevičius, Vytautas Indreliūnas, LDSF 

generalinė sekretorė Rasa Ališauskienė ir Algimantas Mozolis. 

Susirinkimui pirmininkavo Vaclovas Šiugždinis, sekretoriavo Gintautas Volungevičius. 

Svarstyta:  

1. Trenerių tarybos (TT) struktūros keitimas 

2. TT Pirmininko rinkimas 

3. Komisijų pirmininkų rinkimas 

4. Naujų trenerių tarybos nuostatų redakcijos tvirtimimas. 

Nutarta. Susirinkimas apsvarstęs keturis pateiktus TT struktūros variantus, nusprendė pasirinkti 5 
(penkių) TT narių sudėrį, kuria sudarytų: TT pirmininkas ir keturių komisijų pirmininkai (plento, 
treko, MTB ir BMX)  išrinkti trenerių dirbančių tose dviračių sporto srityse. 

Balsuota vienbalsiai. 

Pasiūlyta nuostatų tekste išbraukti „..aukštąjį išsilavinimą...“ 

Balsuota  Pritarė 19, susilaikė 1 

Trenerių tarybos pirmininko rinkimuose pasiūlyta tik viena kandidatūra – Alvydas Surgautas. 

Balsuota: vienbalsiai 20 „už“ 

Plento komisijos pirmininku 19 „už“ vienas susilaikė, išrinktas Vaclovas Šiugždinis. 

 MTB. Komisijos pirmininko vietą užimti pretendavo du kandidatai: Šarūnas Pacevičius ir 
Gediminas Kastanauskas.  

Už Š. Pacevičių balsavo 7, už G. Kastanauską 12  

MTB (kalnų dviračių) komisijos pirmininku tapo Gediminas Kastanauskas. 

BMX ir treko komisijų pirmininkai renkami nebuvo, nes nedalyvavo šių dviračių sporto sričių 
treneriai. Pasiūlyta jiems savo grupėse per 10 dienų išsirinkti pirmininkus ir informuoti TT 

pirmininką Alvydą Surgautą kas atstovaus jų trenerius.  



Naujų TT nuostatų redakcija palikta ta, kuri buvo patvirtinta Kėdainių susirinkime.2018.01.17d. 
Kadangi Kėdainiuose nebuvo trenerių kvorumo, nauji TT nuostatai bus naujai peržiūrėti ir 
tvirtinami naujai išrinktos TT pirmame susirinkime. 

LDSF generalinė sekretorė Rasa Ališauskienė atsakė į trenerių klausimus, pakomentavo esamą 
situaciją.  

Treneriai pageidavo, kad Federacijos valdyboje sprendžiami klausimai būtų paviešinti federacijos 
tinklapyje iki susirinkimo, ypač lėšų skirstymas, o Valdybos sprendimai būtų pateikti tinklapyje 
atskira eilute. Pažymėta taisytina padėtis dėl LDSF rengiamų varžybų vaikams, jaunučiams ir 

jauniams skaičiaus. Jų aiškiai per mažai.  

 

Sekretorius     Gintautas Volungevičius 


